

定做制服、工作服、职业装、单位工服，首选青岛乔兴服饰有限公司

产品名称	定做制服、工作服、职业装、单位工服，首选青岛乔兴服饰有限公司
公司名称	青岛乔兴服饰有限公司
价格	.00/精美
规格参数	
公司地址	青岛市热河路39号
联系电话	86-053286968188 13687626262

产品详情

定做制服、工作服、职业装、单位工作服，首青岛乔兴服饰有限公司 青岛乔兴制服公司--青岛工作服公司是是集研发,设计,生产,营销,售后服务为一体的大型服装公司.以优质面料,精湛工艺,创新设计,为您量身定制各种高档西服,单位制服,校服,酒店制服,工程服装,促销服,旗袍,保安服,特种防护服以及外贸订单加工.品牌公司，质量保证，物美价廉，欢迎垂询：400-600-6778 0532-86968188 www.qdgzf.com www.sdgzf.cn
Qingdao uniformqiaoxingCompany - Qingdao is the overalls is a research and development, design, production, marketing and after-sales service as one of the major clothing company. To high-quality fabrics, exquisite crafts, creative design, customized for your suit a variety of high-grade , unit uniforms, school uniforms, hotel uniforms, work clothing, promotional clothing, cheongsam, security services, special protective clothing, as well as processing trade orders. brands, quality assurance, cheap, please contact : 400-600-6778, www.qdgzf.com www.sdgzf.cn